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Geachte heer Van Elteren, 

 

Op 12 maart jongstleden hebben wij uw brief ontvangen over het probleem dat dertig woningen aan de 

Nieuwe Kerkstraat bij uitrol van het glasvezelnet in het buitengebied niet zijn aangesloten. 

In deze brief stelt u ons op grond van Artikel 33 van het Reglement van orde een aantal vragen over de 

situatie waarom bewoners in een deel van de Nieuwe Kerkstraat niet zijn aangesloten op het 

glasvezelnet. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 

 

1. Is het u bekend dat dit deel van de nieuwe Kerkstraat niet is aangesloten op glasvezelnet? 
 
Wij zijn op de hoogte van uw vraag dat dit deel van de Nieuwe Kerkstraat niet is aangesloten op het 
glasvezelnet. Hierover zijn al diverse contacten geweest en gesprekken gevoerd met bewoners. 
 

2. Zo ja, bent u het met ons eens dat het ontbreken van een snelle internetverbinding in de moderne 
tijd een erg groot gemis is, voor de inwoners en bedrijven, en dat dit deel van de Nieuwe Kerkstraat 
daarom zou moeten worden aangesloten op dit snelle internet. 

Wij zijn het met u eens dat het ontbreken van een snelle internetverbinding een gemis is. De aanleg 

van glasvezelnet door kabelbedrijven valt onder de telecommunicatiewet en daarmee onder de 

vrijemarkt sector. Kabelbedrijven hebben zelf de vrije keuze om daar waar al een snelle verbinding 

ligt niet te investeren in een nieuwe glasvezelverbinding. In onze gemeente geldt dat er op diverse 

locaties al snelle (coax) verbindingen liggen. Ook in de Nieuwe Kerkstraat ligt een coax verbinding 

voor internet. Om redenen dat er al een snelle verbinding ligt, is de Nieuwe Kerkstraat door het 

kabelbedrijf niet aangesloten op het glasvezelnet. 
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3. De bewoners hebben al eerder een aanvraag voor aansluiting op het snelle net gedaan en kregen 

toen als antwoord dat ze bij de uitbreiding van Nijkerkerveen over ?? jaar misschien aan de beurt 
zijn. Dit is voor hen een zeer onbevredigend antwoord. Kunt u de werkelijke reden aangeven 
waarom dit deel van de Nieuwe Kerkstraat bij de aanleg van glasvezel is overgeslagen, terwijl het 
binnen de bebouwde kom ligt?  

 

In antwoord op uw vraag moeten wij aangeven dat de aanleg van glasvezel onder de 

telecommunicatiewet valt. Dit betekent dat de aanleg van glasvezel door een aanbieder in de vrije 

marktsector bevindt. De gemeente heeft geen rol in de afweging van de aanbieder over de wijze 

van uitrol van het glasvezelnet. Ook bij de uitbreiding van Nijkerkerveen is het de vraag of een 

aanbieder voldoende mogelijkheden ziet om ook de ontbrekende woningen van de Nieuwe 

Kerkstraat te voorzien van een glasvezelverbinding naast de reeds aanwezige snelle (coax) 

verbinding. 

 
4. Bent u het met ons eens dat er hier sprake is van een verkeerd besluit of vergissing van het bedrijf 

dat in dit gebied glasvezel heeft aangelegd? 
 
Wij kunnen als gemeente hierop geen invloed uitoefenen Dit is de keuze van de aanbieders die 
glasvezel aanleggen. Zie hiervoor ook de beantwoording van vraag 2 en 3. 
 

5. KPN wil eventueel glasvezel aanleggen in dit vergeten gebied, maar de kosten voor de aanleg van 
glasvezel zijn, zo is gebleken uit een prijsopgaaf van KPN, te hoog voor gedupeerden. Is er een 
mogelijkheid om de gedupeerden vanuit de gemeente financieel te ondersteunen? 
 
Het is helaas door de gemeente niet mogelijk om de gedupeerden financieel te ondersteunen  
omdat de aanleg van glasvezel zich bevindt in de vrije markt sector. Dit betekent dat we 
staatssteun verlenen hetgeen concurrentie vervalsing met zich mee brengt. 
 

6. Zo ja, bent u dan bereid de gedupeerden financieel te ondersteunen?  
Zo niet, bent u dan bereid om te onderzoeken of financiële ondersteuning op een andere manier 
(bijvoorbeeld door subsidies) mogelijk is en bent u bereid hierover met gedupeerden in gesprek te 
gaan? 
 
Uw vraag is ook beantwoord bij vraag 5. Gelet op het feit dat we te maken hebben met een vrije 

markt sector is er geen mogelijkheid voor financiële ondersteuning, ook niet in de vorm van 

subsidies. In eerdere gesprekken is hier ook over gesproken. Inmiddels staat een nieuw overleg 

gepland waarin we met name willen verkennen of en hoe de gemeente contacten met de 

aanbieders van glasvezel kan inzetten ten behoeve van de bewoners. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,     de burgemeester, 

 

 

 

mevrouw drs. R.C.B. de Jong  de heer mr. drs. G.D. Renkema 


